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Abstract (en)
Multilayer label with a base label (1), which is to be permanently adhered and has a strongly adhering contact adhesive (2) and a covering (3), and
one or more cover labels (5, 8) which are arranged one on top of the other on the base label (1) by means of a reversible contact adhesive (6, 9),
the respective uppermost cover label (8) being provided with contact adhesive (9) of lower adhesive force than the next cover label (5) or base label
(1) down. <IMAGE>

Abstract (de)
Mehrschichtiges Etikett mit einem permanent zu verklebenden Basisetikett (1) mit stark klebendem Haftkleber (2) und einer Abdeckung (3) sowie
einem oder mehreren Deck-Etiketten (5, 8), die mittels reversiblem Haftkleber (6, 9) übereinander auf dem Basis-Etikett (1) angeordnet sind,
wobei das jeweils oberste Deck-Etikett (8) mit Haftkleber (9) von geringerer Klebkraft als das nächstuntere Deck-Etikett (5) bzw. Basis-Etikett (1)
ausgerüstet ist. <IMAGE>
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